



30 Januari 2014
30 January 2014
P.U. (A) 39

WARTA KERAJAAN PERSEKUTUAN

FEDERAL GOVERNMENT GAZETTE

PERATURAN-PERATURAN KESELAMATAN SOSIAL PEKERJA (GAJI BULANAN PURATA MINIMUM) 2014

EMPLOYEES' SOCIAL SECURITY (MINIMUM AVERAGE MONTHLY WAGE) REGULATIONS 2014



DISIARKAN OLEH/
PUBLISHED BY
JABATAN PEGUAM NEGARA/
ATTORNEY GENERAL'S CHAMBERS

AKTA KESELAMATAN SOSIAL PEKERJA 1969

PERATURAN-PERATURAN KESELAMATAN SOSIAL PEKERJA
(GAJI BULANAN PURATA MINIMUM) 2014

PADA menjalankan kuasa yang diberikan oleh seksyen 105 Akta Keselamatan Sosial Pekerja 1969 [Akta 4], Menteri membuat peraturan-peraturan yang berikut:

Nama dan permulaan kuat kuasa

1. (1) Peraturan-peraturan ini bolehlah dinamakan **Peraturan-Peraturan Keselamatan Sosial Pekerja (Gaji Bulanan Purata Minimum) 2014**.

(2) Peraturan-Peraturan ini disifatkan telah mula berkuat kuasa pada 1 Januari 2012.

Gaji bulanan purata minimum

2. (1) Gaji bulanan purata minimum bagi orang berinsurans bagi maksud pencen ilat yang disebut dalam subseksyen 20(2) Akta atau pencen penakat yang disebut dalam perenggan 4 Jadual Kelapan kepada Akta ialah sembilan ratus lima puluh ringgit.

(2) Gaji bulanan purata minimum yang disebut dalam subperaturan (1) hendaklah terpakai bagi orang berinsurans jika kadar pencen ilat atau pencen penakat yang diterima pada 31 Disember 2011 oleh orang berinsurans itu atau orang tanggungannya, mengikut mana-mana yang berkenaan, kurang daripada empat ratus tujuh puluh lima ringgit.

Pembatalan

3. Peraturan-Peraturan Keselamatan Sosial Pekerja (Gaji Bulanan Purata Minimum) 1999 [P.U. (A) 352/1999] dibatalkan.